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Dear colleagues! 

Editorial office of our periodical thank all the authors who decided to publish their scientific 
works in the new issue of the International Penitentiary Journal. Due to your cooperation with us, 
the geography of authors is expanding, as well as the thematic coverage of our journal. This issue 
features works prepared by authors from five countries. Authors of current issue are affiliatedwith 
leading law schools ofUzbekistan, Kazakhstan, Moldova, Belarus, Mongolia:Tashkent State 
Law University (Tashkent, Republic of Uzbekistan), Academy of Law Enforcement Agencies 
under the Prosecutor General’s Office of the Republic of Kazakhstan (Nursultan, Republic of 
Kazakhstan), University of Internal Affairs of Mongolia(Ulaanbaatar, Mongolia), “Stefan cel Mare 
Academy” of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Moldova, Academy of the Ministry 
of Internal Affairs of the Republic of Belarus (Minsk, Republic of Belarus), Kostanay Academy of 
the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Kazakhstan named after ShrakbekKabylbayev 
(Kostanay, Republic of Kazakhstan).

We should also note that this issue contains a number of articles prepared by practitioners of 
the penitentiary departments of the Republic of Belarus and the Republic of Moldova (employees 
of the department of Corrections of the Ministry of Internal Affairs of Belarus Republic (Minsk, 
Republic of Belarus), Correctional Colony No 2, Department of Corrections of the Ministry of 
Internal Affairs of the Republic of Belarus in the Mogilev Region (Bobruisk, Republic of Belarus), 
National Penitentiary Administration of the Ministry of Justice of the Republic of Moldova 
(Chisinau, Republic of Moldova)).

As before, the editorial Board of the journal invites all colleagues to publish announcements 
of scientific events and reports on their conduct. We are convinced that this practice will help to 
expand the audience of announced events in scientific life and will provide them with appropriate 
information support. We are also open for cooperation and are ready to publish research 
papers on all branches of penitentiary activity prepared by authors from different countries  
of the world.
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Уважаемые коллеги! 

Редакция нашего периодического издания благодарит всех авторов, кто принял ре-
шение разместить свои научные работы в очередном выпуске Международного пени-
тенциарного журнала. Благодаря Вам расширяется география авторов, а также тема-
тический охват нашего журнала. В этом выпуске представлены работы авторов из пяти 
стран. Свои работы опубликовали ученые-пенитенциаристы из ведущих юридических 
вузов Узбекистана, Казахстана, Молдовы, Беларуси, Монголии: Ташкентского государ-
ственного юридического университета (г. Ташкент, Республика Узбекистан), Академии 
правоохранительных органов при Генеральной прокуратуре Республики Казахстан  
(г. Нур-Султан, Республика Казахстан), Университета внутренних дел Монголии  
(г. Улан-Батор, Монголия), Академии «Штефан чел Маре» МВД Республики Молдова  
(г. Кишинев, Республика Молдова), Костанайской академии Министерства внутренних 
дел Республики Казахстан имени ШракбекаКабылбаева (г. Костанай, Республика Казах-
стан), Академия МВД Республики Беларусь (г. Минск, Республика Беларусь).

Отдельно отметим, что в этом выпуске опубликован ряд статей практических работ-
ников пенитенциарных ведомств Республики Беларусь и Республики Молдова (сотруд-
ники департамента исполнения наказаний Министерства внутренних дел Республики 
Беларусь (г. Минск, Республика Беларусь), Исправительной колонии № 2 Управления 
Департамента исполнения наказаний МВД Республики Беларусь по Могилевской обла-
сти (г. Бобруйск, Республика Беларусь), национальной пенитенциарной администрации 
Министерства юстиции Республики Молдова (г. Кишинев, Республика Молдова)).

Как и прежде, редакция журнала приглашает всех коллег к публикации анонсов на-
учных мероприятий и отчетов об их проведении. Мы убеждены, что подобная практика 
будет способствовать расширению аудитории анонсируемых событий в научной жизни и 
будет оказывать им соответствующую информационную поддержку. Мы также открыты 
для сотрудничества и готовы публиковать исследовательские работы по всем отрас-
лям пенитенциарной деятельности, подготовленные авторами из разных стран мира.
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